

ԽՈՐԱԳՐԱԿԱՆ ԿՈԼԵԴԻԱ

Դիտարկող խմբագիր՝ Մ. Մ. ԶՐՐԱՇԱՆ

Ռ. Ա. ԱԼԵՔՍԱՆԴՐԱՆ

Ս. Ն. ՄԵՐԴԵԼՅԱՆ

Ն. Հ. ԱՌԱՔԵԼՅԱՆ

Ա. Բ. ՆՆՐՍԵՍՅԱՆ

Ի. Դ. ԶԱՍԿԱՎՍԿԻ

Ռ. Լ. ՇԱՀՐԱԴՅԱՆ

Ա. Ա. ՔԱԼԱԼՅԱՆ

Ի ԴԻՏՈՒԹՅՈՒՆ ՀԵՂԻՆԱԿՆԵՐԻ

Խմբագրությունը խնդրում է այն անձանց, որոնք ցանկանում են հոգիավճի, հրատարակել Հայկական ՍՍՀ գիտությունների ակադեմիայի հեղեղագիր սերիա «Մաթեմատիկա» ամսագրում, հաշվի առնել հետևյալ կանոնները՝

1. Հոգիավճի ծավալը, որպես կանոն, չպետք է գերազանցի մեկ տալա ակադեմիայի (այսինքն՝ ոչ ավել քան տեքստի 24 մեքենայորած էջ)։

Մեկ տպագրական մամուլը գերազանցող ծավալով հոգիավճերն ընդունվի մեկ հրատարակման բացառիկ դեպքերում՝ Խմբագրական կոլեգիայի հատուկ որոշմամբ։

2. Հոգիավճերը պետք է ներկայացվեն գրամեքենայով, երկու օրինակով, Ռուսերեն (հայերեն) ներկայացված հոգիավճին անհրաժեշտ է կցել ամփոփումներ, հայերեն, անգլերեն և ռուսերեն լեզուներով։

Ցատերկրյա հեղինակների հոգիավճերը, իրենց ցանկությամբ, կարող են հրատարակվել համապատասխան լեզվով։

3. Մեծատառ լատինական տառերը, որոնք միանման են համաձայն փոքրատառերի, պետք է ընդգծվեն սև մատիտով երկու զանգվածով ներքևում, իսկ փոքրատառերը՝ երկու զանգվածով վերևում։

Հունական տառերը պետք է ընդգծվեն կարմիր մատիտով, ինդիքսները՝ լրջանցի, սև մատիտով, իսկ կուրսիվ տառերը ընդգծվեն ալիքաձև զանգվածով։

4. Գծագրերը ներկայացվում են առանձին լճերի վրա, երկու օրինակով, նշվող նրանց համարը և տեղը տեքստում չի ձախ մասում։

5. Գրականությունը տեղափոխվում է հոգիավճի վերջում, ընդ որում, գրքերի համար, նշվում է՝ հեղինակը, գրքի անունը, հրատարակման տեղը, հրատարակչությունը, հրատարակման տարեթիվը և լճերը, հոգիավճերի համար նշվում է՝ հեղինակը, հոգիավճի անունը, ամսաթիվը, համարը և տարեթիվը։

Օգտագործված գրականությունը նշվում է քառակուսի փակագծերում, տեքստի համապատասխան տեղում։

6. Սրբագրության ժամանակ հեղինակի կողմից կատարված քիչ թե շատ գղափոխությունները (օրինակալի նկատմամբ) չեն թույլատրվում։

7. Հոգիավճը վերամշակման նպատակով հեղինակին վերադարձնելու դեպքում, ուսկն հոգիավճի ստացման ժամկետ համարվում է վերջնական տեքստի նստացման օրը։

8. Հոգիավճի մերժման դեպքում հեղինակին վերադարձվում է ձեռագրի մեկ օրինակը և Խմբագրությունը իրավունք է վերապահում չղբաղվել մերժման պատճառների պարզ սրանումով։

9. Հոգիավճի վերջում անհրաժեշտ է նշել այն հիմնարկի լրիվ անունը, որտեղ կատարված է տվյալ աշխատանքը։

10. Հեղինակը պետք է ստորագրի հոգիավճը, նշի իր լրիվ հասցեն, անունը և հայրանունը։

11. Հեղինակներին ուղարկվում է անվճար նրանց հոգիավճի 25 առանձնատպեր։

Խմբագրության հասցեն՝ Երևան, Բաբելյան մոսկովյան 24, Գիտությունների ակադեմիայի հեղեղագիր, սերիա «Մաթեմատիկա»։

РЕДАКЦИОННАЯ КОЛЛЕГИЯ

Главный редактор М. М. ДЖРБАШЯН

Р. А. АЛЕКСАНДРЯН
И. У. АРАКЕЛЯН
И. Д. ЗАСЛАВСКИЙ
С. Н. МЕРГЕЛЯН

А. Б. НЕРСЕСЯН
А. А. ТАЛАЛЯН
Р. Л. ШАХБАГЯН

К СВЕДЕНИЮ АВТОРОВ

Редакция просит авторов, желающих опубликовать статьи в журнале Известия АН Армянской ССР, серия «Математика», придерживаться следующих правил.

1. Объем статей, как правило, не должен превышать 1 печатного листа (то есть не более 24 страниц текста на машинке). Статьи, по объему превышающие 1 печатный лист, принимаются к опубликованию в исключительных случаях, по особому решению Редакционной коллегии.

2. Статьи должны быть представлены в двух экземплярах, отпечатанные на машинке. К статьям, представленным на русском (армянском) языке должны быть приложены резюме на армянском и английском (русском и английском) языках.

Статьи зарубежных авторов, по их желанию, могут быть опубликованы на соответствующем языке.

3. Прописные латинские буквы, одинаковые по начертанию со строчными, должны быть подчеркнуты черным карандашом двумя черточками снизу, а строчные — двумя черточками сверху. Греческие буквы должны быть подчеркнуты красным карандашом, а индексы обведены соответствующими дужками черным карандашом, курсивные буквы должны быть подчеркнуты волнистой линией.

4. Чертежи представляются на отдельных листах в двух экземплярах с указанием их номеров и места в тексте на левом поле страницы.

5. Цитируемая литература помещается в конце статьи, при этом должны быть указаны: для книг — инициалы и фамилия автора, название, место издания, издательство, год издания, страницы; для статей — инициалы и фамилия автора, название статьи, журнал, том, выпуск (номер) и год издания. Ссылка на какой-нибудь из цитируемых источников указывается цифрой в квадратных скобках в соответствующем месте текста.

6. В корректуре не допускается сколько-нибудь сложная авторская правка (против оригинала), могущая повлечь за собой переверстку статьи.

7. В случае возвращения автору его рукописи для доработки датой поступления считается день получения редакцией окончательного варианта статьи.

8. В случае, если статья отклонена редакцией, автору возвращается один экземпляр рукописи, и редакция оставляет за собой право не вести дискуссию по мотивам ее отклонения.

9. В конце статьи должно быть указано полное название учреждения, где выполнена работа.

10. Рукопись подписывается автором с указанием его адреса, фамилии, имени и отчества.

11. Авторам бесплатно высылаются 25 отдельных оттисков статьи.

Адрес редакции: Ереван, ул. Барсакмечян, 24, Редакция Известия АН Армянской ССР, серия «Математика».

EDITORIAL BOARD

Editor in chief M. M. DJRBAŠHIAN

R. A. ALEXANDRIAN

N. H. ARAKELIAN

S. N. MERGELIAN

A. B. NERSESIAN

A. A. TALALIAN

R. L. SHAKHBAGIAN

I. D. ZASLAVSKIĬ

TO THE AUTHOR'S NOTICE

Contributors who desire to have their articles published in the proceedings Izvestia of the Academy of Sciences of the Armenian S.S.R., series „Matematika“ are requested to abide by the following regulations:

1. The manuscripts normally should not comprise more than 24 pages of typescript. More extensive manuscripts require special decision of the Editorial Board for their publication.

2. The articles to be submitted should be typed, doublespace, in duplicate. Papers in Russian should be provided with summaries in Armenian and English, and, if in Armenian, they should be furnished with Russian and English summaries. The articles of foreign contributors could be published in the respective foreign language.

3. Latin capital letters, identical with the corresponding characters, should be underlined twice in black pencil, whereas small letters should carry two similar lines above. Greek letters are to be underlined in red pencil, italics — with a heavy line and indices should be supplied with appropriate arcs in black pencil.

4. Draughts are to be submitted on separate sheets in duplicate with numbers and locations indicated on the left-hand margin of the text.

5. The reference list should supplement the article. In case of books, the author's initials and name, the title of the book, the place of publication, the publisher, the date and page must be indicated. If it is an article, the author's initials and name, the title of the article, the journal, the volume, the number and date of the publication should be marked. Reference to a quoted source is to be indicated by a numeral in square brackets properly inserted in the text.

6. No substantial corrections by authors are allowed on the proofsheets, that would call for repaging of the article.

7. In case a manuscript is returned to its author for elaboration, the day the final version arrives at the editorial office is considered the date of receipt.

8. Only one copy of a declined article is returned to its author, the editorial office reserving the right to discuss the motives thereof.

9. The article should contain the full name of the establishment where the work has been carried out.

10. Every manuscript is to bear its author's signature, address, and the name in full.

11. Authors are entitled to twenty-five free reprints of their articles.

Editorial address:

Izvestia, series „Matematika“

Academy of Sciences of Armenian, SSR

24, Berekamutian St.,

Yerevan, Armenian, SSR, USSR